
Referat fra FAU-møte 17.09.24 
 

Til stede: Mette (FAU-leder), Tale (6. trinn), Kristine (7. trinn), Geir Stian (4. trinn), Hildebjørg (3. 
trinn), Kim (vara for Maren 1. trinn), Leif (2. trinn) og rektor Kirsti Natvik 

Ikke tilstede: Ingvild (5. trinn) fraværende p.g.a. sykdom 

Tid: 19:30 – 21:30 

 

Sak 1. 24/25: Referat godkjent 

Sak 2. 24/25: Konstituering av FAU 

- Nye og gamle medlemmer ble introdusert, Mette informerte om TAU/FAU og SU til nye 
medlemmer. Mettes presentasjon på samarbeidsmøtet med TAU/FAU og lærere fikk 
gode tilbakemeldinger og vil bli lagt på FAU sin disk som erfaringsdokument. 
 

- Fordeling av roller i FAU: 
o FAU-leder: Mette 
o Referent: Leif 
o Økonomiansvarlig: Tale 
o SU-representant: Geir Stian 
o Trafikkansvarlig: Hildebjørg 
o Geir Stian: SU-leder 

Sak 3. 24/25: Rektor informerer 

- Ny SFO-leder Sara Gacanica. Velkommen! 
- SU-møte neste uke, ny opplæringslov tredde i kraft 1.august. Det som tidligere var 

Skolens miljøutvalg (SMU) utgår som eget organ. Ingen krav om politisk representasjon. 
SU skal være en samarbeidsarena med lik representasjon fra de ulike partene; 2 
ansatte, 2 foreldre og 2 elever møtes. Ellers samme ordning som tidligere. 
Foreldremedvirkning i arbeidet vektlegges, og rektor har fortsatt rollen som sekretær. 

- Oppgradering av skolegården initiert fra kommunen. Byggestart i 2026 (utsatt fra 2025) 
Forprosjekt er i gang og skal inkludere innspill fra lærere, elever og foreldre fra nå til og 
med årsskiftet. FAU kan muligens bistå økonomisk hvis det kun kreves små beløp for å 
få gjennomført ønskelige tiltak. Rektor snakker med prosjektkoordinator om hva som er 
budsjett og evt. om vi kan hente inspirasjon fra andre skoler. 

- Stavanger Kommune har varslet om stramt budsjett de neste årene. Byfjord skole har 
god økonomi og økonomistyring slik det er nå. Elevene kommer alltid i første rekke når 
det gjelder økonomiske prioriteringer. 

- Skolene gis anledning til å stenge YouTube fra 1. – 4. trinn. Læreren kan godkjenne bruk 
av spesifikke nettsteder til gitte sesjoner. FAU er positive til at YouTube stenges. 

- Samtykker i Vigilo mangler for noen fremdeles, konsekvensene er ingen fotografering. 
Brukerne er forvirret med tanke på nettside vs. mobilapp. FAU informerer og minner folk 
om samtykker. TAU-representanter tar dette videre til sine respektive grupper. 



- Foreldreundersøkelse for 6. og 3. trinn utgår dette skoleåret på grunn av forbedringer i 
undersøkelsen. 

-  

Sak 4. 24/25: Oppfølging av innspill knyttet til sosiale medier 

- Smartklokker og smarttelefoner skal være avslått i sekken.  
- Mette utarbeider et forslag til FAU sine retningslinjer for bruk av sosiale medier, dette 

diskuteres og forbedres digitalt og tas opp på neste FAU-møte. 
 

Sak 5. 24/25: Kostymelager 

- Bedt om liste over det som trengs. Klovneutstyr. FAU tilbyr et budsjett på 10.000,-. Mette 
informerer og koordinerer videre. 
 

Sak 6. 24/25: Aktiviteter i årshjul 

- Grunnskolens kveld 3. trinn. Ansvarlig for kvelden på plass. FAU har et 
erfaringsdokument som Hildebjørg kan dele med de som skal arrangere. 

- Trinnvise høstaktiviteter: Håndteres av TAU i de respektive trinn. 
- 17. mai-komiteen er i full gang. Tale og Geir Stian er involvert. 

 

Sak 7. 24/25: Innkomne saker 

- Digitale klasselister: Ingen løsning på digitale klasselister i Vigilo enda. Av årsaker 
knyttet til GDPR er dette vanskelig å få gjennomført. Det kommer snart oppdaterte regler 
for bruk av slike data som kan gi muligheter i følge Vigilo-representant. 
 

- Tilgjengeliggjøring av bibliotek under Sommerles: Rektor snakker med bibliotekar for å 
gjøre bøker mer tilgjengelige og generell promotering av Sommerles inn mot elevene. 
 

Sak 8. 24/25: Økonomi 

- 7. trinn hadde penger til overs fra fjoråret. Disse skal returneres til FAU. Tale følger opp. 
- Godt resultat for 17. mai-feiring. Utestående sum i returvarer gir FAU en kreditt som kan 

benyttes på Rema 1000. 
- Utestående betalinger fra leirskole-arrangement. Tale følger opp. 
- FAU har solid økonomi 

 

Sak 9. 24/25: Trafikk 

- Heidi gir en handover til Hildebjørg om trafikksituasjonen og evt. åpne saker.  

 

 

  



Sak 10. 24/25: Eventuelt 
 

- Manglende skolekatalog: Noen har fått den fysisk, andre kun digitalt. Lima foto sto for 
fotograferingen, skolen var ikke fornøyd med gjennomføringen. FAU-medlemmer sjekker 
om de har bestilt og evt. fått skolekatalog. 
 

- Spørsmål om hvorfor FAU betaler skitur og ikke skolen. Rektor sjekker om skiopplæring 
er en del av opplæringsplan og dermed lovpålagt. FAU positiv til å dekke dette for å gi 
elevene en skidag. 
 

- Åpent møte om ungdomskriminalitet: Arrangert i regi av Arbeiderpartiet og ble 
mangelfullt kommunisert til skolene i forkant. Politisk motivasjon førte til at Byfjord ikke 
gikk bredt ut med informasjon om arrangement. Forrige gang dette ble arrangert var det 
tverrpolitisk og arrangert i samarbeid med skolene. 
 

- Spørsmål om Byfjord kan markedsføre seg selv som en gavefri skole: FAU har allerede 
utarbeidet retningslinjer om gaver. Disse er å finne på hjemmesiden til skolen. FAU har 
ikke noe mandat utover dette. 
 

Neste møte: 12.11.24 kl. 19:30 
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